

# Hans-Christian Schink

Die Serie *1h* ist ein weltweit angelegtes Langzeitprojekt, bei dem ich mir den Effekt der so genannten echten Solarization zunutze mache. Extreme Überbelichtung verursacht eine physikalisch-chemische Umkehrreaktion, wodurch die Lichtquelle im Bild – in diesem Fall die Sonne – nicht weiß, sondern schwarz abgebildet wird.

The series *1h* is an internationally based long-term project, with which I take advantage of the effect of so-called real solarisation. Extreme overexposure causes a physical-chemical reverse reaction, by which the light source in the image – in this case the sun – is depicted not in white but in black.



2/23/2006, 4:04 – 5:04 p.m.,  
N 34° 03.712', W 118° 20.979'

1961 in Erfurt geboren. 1986–1991 Studium der Fotografie an der Hochschule für Grafik und Buchkunst Leipzig. 1993 Meisterschülerabschluss ebenda. Zahlreiche nationale und internationale Ausstellungen, Preise

und Stipendien. Lebt und arbeitet in Leipzig. [www.hc-schink.de](http://www.hc-schink.de)

Born in Erfurt in 1961. From 1986–1991, he studied photography at the Academy of Visual Arts Leipzig. In 1993, he

completed his Master's degree at the Academy of Visual Arts Leipzig. Numerous national and international exhibitions, prizes and grants. Lives and works in Leipzig. See also: [www.hc-schink.de](http://www.hc-schink.de)